
 

 

通 告 

致 ： 機構會員主管 

由 ： 

行政總裁 

蔡海偉 

事宜 ： 機構主管會議 

日期 ： 2024 年 9 月 10 日 

 

本人誠邀  閣下出席於 2024 年 9 月 30 日（星期一）上午 10 時於香港灣仔軒尼詩道 15

號溫莎公爵社會服務大廈 1 樓禮堂舉行的機構主管會議，就議程 （附件）上的議題進行討論。 

 

如  閣下有意出席會議，謹請按此進行網上報名。如有查詢，請致電 2864 2941 與業務

總監張麗華女士聯絡。 

 

多謝出席及支持本會工作！ 

 

附件： 機構主管會議議程 

  

https://event.hkcss.org.hk/individual/join_event_decide.aspx?lang=zh&ID=EventID0004135


 

 

 

MEMORANDUM 

 

To ： Head of Agency Members 

From ： Chua Hoi Wai 

Chief Executive 

Re ： Agency Heads Meeting 

Date ： September 10, 2024 

 

I write to cordially invite you to attend the Agency Heads Meeting to be held on 

September 30, 2024 (Monday), 10:00 am at Auditorium, 1/F, Duke of Windsor Social Service 

Building, 15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong to explore and discuss the issues as 

listed on the agenda (Appendix).  

  

If you are able to attend the Meeting, please register on-line here. Should you have any 

inquiry, please feel free to contact Ms Cheung Lai Wah, Business Director on 2864 2941.  

 

We look forward to your participation and support.  

 

Encl. : Agenda

https://event.hkcss.org.hk/individual/join_event_decide.aspx?lang=zh&ID=EventID0004135


 

 
 

Appendix 附件 

 

The Hong Kong Council of Social Service 

香港社會服務聯會 

 

Agency Heads Meeting 

機構主管會議 

 

Date: September 30, 2024 (Monday) 

日期︰2024 年 9 月 30 日（星期一） 

 

Time: 10:00 am – 11:30 am 

時間︰上午 10 時至 11 時 30 分 

 

Agenda 議程 

 

1. Follow up on potential impact of reduction of The Community Chest 

Baseline Allocations 

 跟進香港公益金基綫撥款減少的潛在影響 (20 minutes) 

 

2. Best Practice Award 2025 – 20th Anniversary and Award Program Revamp 

「卓越實踐在社福 2025」 — 20 周年慶祝活動及獎項計劃改革 (20 minutes) 

 

3. Gerontech and Innovation Expo cum Summit 2025  

樂齡科技博覽暨高峰會 2025 (10 minutes) 

 

4. SocTech Hub - One Stop IT Solutions Platform and Launch Day 

SocTech Hub 全新一站式數碼綜合平台及起動日 (10 minutes)  

 

5. Scope 3 of ESG and its implications to NGOs 

 「環境、社會、管治」（ESG）的第三範疇及其對社福機構的影響 (20 minutes) 

 

6. AOB 其他事項 (10 minutes) 


